
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet den 29. maj 2024 kl. 1600. 

Deltagere var Holger Pii (HP), Glenn Kure (GK) og Heidi Heiss (HH). 

1. Tilbagemelding på Markvandring. 
2. Nyt Vedligeholdelsesreglement. 
3. Køkken- badrenovering. 
4. Eventuelt. 

Ad 1: Som besluttet på seneste afdelingsbestyrelsesmøde var problemet med manglende orientering af 
lejerne i forbindelse med opsætning og nedtagning af stilladser blev fremført og det blev bekræftet, at der 
var sket en fejl i forbindelse med udførelsen. Det blev endvidere oplyst, at der umiddelbart ikke ville blive 
renoveret flere gavle i år. Det blev også oplyst, at der i år vil blive malerbehandlet udvendigt træværk 
(varsel er modtaget d.d.). Vedrørende de udvendige trapper vil det blive prioriteret at udbedre farlige 
trapper samt trappeområder, det undrede også, at der var så mange forskellige trapper og belægninger. 

Ad 2: Efter en længere drøftelse besluttede afdelingsbestyrelsen at gå ind for mulighed 1 med snerydning, 
selv om en sløjfning af snerydning kunne medføre en huslejenedsættelse på 50 kr om måneden. Dette vil 
blive meddelt administrationen i særskilt mail. 

Ad 3: På markvandringen blev det oplyst, at det ikke var muligt at oplyse yderligere om indholdet i Køkken- 
badrenoveringen end hvad der fremgik af det fremsendte skema A. Ifølge skema A vil dette medføre en 
huslejeforhøjelse på 1530 kr om måneden, ud over den varslede forhøjelse i h.t. budget 2025. 

Ad 4: Intet 

 

Mødet sluttede kl 1700 

 

For referat 

 

Holger Pii 


